
The Roman Road to 
SALVATION 

in French 
 

La voie romaine 
SALUT 

Romans 3:23 – “For all have sinned and fall short of the glory of God.” 
Romains 3:23 – “Car tous ont péché et sont privés de la gloire de Dieu.” 

 
Romans 5:8 – “But God demonstrates His own love toward us, in that while we were 
yet sinners, Christ died for us.” 
Romains 5:8 – “Mais Dieu prouve son amour envers nous, en ce que, lorsque nous 

é]ons encore des pécheurs, Christ est mort pour nous.” 

 
Romans 6:23 – “For the wages of sin is death, but the free giE of God is eternal life in 
Christ Jesus our Lord.” 
Romains 6:23 – “Car le salaire du péché, c'est la mort; mais le don gratuit de Dieu, 

c'est la vie éternelle en Jésus Christ notre Seigneur.” 
 
Romans 10:9 – “That if you confess with your mouth Jesus as Lord and believe in your 
heart that God raised Him from the dead, you will be saved.” 
Romains 10:9 – “Si tu confesses de ta bouche le Seigneur Jésus, et si tu crois dans 

ton coeur que Dieu l'a ressuscité des morts, tu seras sauvé.” 
 
Romans 10:13 – “… for ‘whoever will call on the name of the LORD will be saved.’” 
Romains 10:13 – “Car quiconque invoquera le nom du Seigneur sera sauvé.” 
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